
Zápisnica č. 59/2005
zo zasadnutia Vedenia STU dňa 16. mája 2005 v Bratislave

Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer,
Robert Špaček, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel Timár

Neprítomný: Ernest Bučko

Program:

Kontrola plnenia úloh
1. Stav implementácie Bezpečnostného projektu STU (rektor Báleš)
2. Správa o hospodárení a rozpočet STU (kvestorka Žideková)
3. Organizačný poriadok ICV STU (pror. Kalužný)
4. Rôzne

Predložené materiály:

1) Stav implementácie Bezpečnostného projektu STU (rektor Báleš)
2) Správa o hospodárení STU za rok 2004 (kvestorka Žideková)
3) Rozpočet STU na rok 2005 (kvestorka Žideková)
4) Organizačný poriadok ICV STU v Bratislave (pror. Kalužný) - príloha č. 1
5) Smernica pre uskutočňovanie celoživotného vzdelávania na ICV STU v Bratislave

(pror. Kalužný) - príloha č. 2
6) Financovanie rekonštrukcie budovy STU na Pionierskej ulici (pror. Redhammer)
7) Návrh na ďalšie propagačné a prezentačné materiály STU (pror. Špaček)

Kontrola plnenia úloh

Splnené úlohy: 

Nesplnené úlohy: 2/54/2005 – plnenie predĺžené do 30.6.2005 s tým, že budú doplnené
edičné plány fakúlt STU – zodpovedný pror. Kalužný
1/58/2005 - plnenie predĺžené do 30.5.2005

K bodu 1: Stav implementácie Bezpečnostného projektu STU (rektor Báleš)

Rektor Báleš: Predložil na rokovanie dôverný materiál o stave realizácie plánu
implementácie BP informačného systému STU.  Z rokovania vyplynuli
nasledujúce úlohy.

Úloha č. 1/59/2005
Rektor STU ukladá úlohu vypracovať smernicu STU na klasifikáciu informácií a na
označovanie a zaobchádzanie s informáciami v súlade s klasifikačnou schémou.
Z: Vedúca Archívu STU
T: 30. 05. 2005

http://www.stuba.sk/svk1/o_nas/organy/zapisnice/V16maj05a.doc
http://www.stuba.sk/svk1/o_nas/organy/zapisnice/V16maj05b.doc
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Úloha č. 2/59/2005
Rektor STU ukladá prof. Horváthovi realizovať schvaľovacie akty a organizačné opatrenie
z Bezpečnostného projektu STU č. 4, 9, 17, 18, 31, 40 a 41.
Z: prof. Pavol Horváth
T: 30. 06. 2005

K bodu 2 Správa o hospodárení a rozpočet STU (kvestorka Žideková)

Rektor Báleš: Stručne komentoval výsledky hospodárenia STU v roku 2004. Celkový
hospodársky výsledok bol kladný vo výške cca 41 mil. Sk. Najvýznamnejšie
položky v nákladoch roku 2004 sú mzdy a odvody (cca 62 %) a energie (cca
10 %). Informoval, že správa o hospodárení ako aj rozpočet STU na rok
2005 boli už prerokované a schválené v Správnej rade STU.

Kvestorka
Žideková:

Informovala detailnejšie o výsledkoch hospodárenia STU za rok 2004
a navrhnutom rozpočte STU na rok 2005. Všetky súčasti STU okrem SjF
dosiahli kladný hospodársky výsledok. Vyzdvihla hospodárenie FEI
a FCHPT STU. Upozornila aj na nedostatky: je potrebné do budúcnosti
zreálniť náklady na energie v okruhu PČ, pri PČ je potrebné počítať aj
s odpismi prístrojov a zariadení, čo sa doteraz nevyužívalo. Rozpočet STU
na rok 2005 je navrhnutý s kladným hospodárskym výsledkom na úrovni
cca 11 mil. Sk.

Uznesenie č. 1/59/2005
Vedenie STU schvaľuje „Správu o hospodárení STU za rok 2004“ ako aj „Návrh rozpočtu
STU na rok 2005“ bez pripomienok.

K bodu 3 Organizačný poriadok ICV STU (pror. Kalužný)

Pror. Kalužný : Stručne komentoval obsah predloženého písomného materiálu.

Predseda AS
STU Žalman:

Zaujímal sa, aká bude štruktúra ekonomického riadenia ICV STU, kde
a ako bude ICV lokalizované.

Rektor Báleš: Financovanie ICV STU je čiastočne z dotácie a zvyšok z vlastných
prostriedkov. Dotácia však každoročne klesá s tým, že od roku 2007 má
byť ICV STU schopné samofinancovania.

Uznesenie č. 2/59/2005
Vedenie STU schvaľuje „Organizačný poriadok ICV STU“ ako aj „Smernicu pre
uskutočňovanie celoživotného vzdelávania“ s pripomienkami.

K bodu 4 Rôzne

1)Pror. Špaček Predložil písomný materiál „Návrh na ďalšie propagačné a prezentačné
materiály STU“, ktorý obsahoval: malý propagačný materiál o STU,
papierové tašky, reprezentačné obaly a CD s výročnou správou o činnosti
STU za rok 2004. Pror. Molnár navrhol v propagačných materiáloch viac
propagovať študijné odbory na STU.
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Z diskusie vyplynulo, že papierové tašky nebudú zadané do výroby, ale
rektor Báleš a Ing. Timár preskúmajú možnosti spozorovanej výroby
polyetylénových tašiek STU s potlačou

Uznesenie č. 3/59/2005
Vedenie STU schvaľuje výrobu 3000 kusov „malý propagačný materiál o STU“ 1500 kusov
„reprezentačné obaly“ 40 kusov CD s výročnou správou o činnosti STU za rok 2004.

2)Ing. Timár: z poverenia prorektora Bučka predložil na rokovanie Vedenia STU návrh na
odsúhlasenie nájomnej zmluvy a dodatku k nájomnej zmluve na prenájom
nehnuteľností lokalizovaných v novej budove FCHPT STU v Bratislave.

Uznesenie č. 4/59/2005

Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom zmlúv na prenájom kancelárskych
a skladových priestorov na FCHPT STU nasledovne:

1. H-SET, spol. s r. o., Holekova 6,  Bratislava
Predmet nájmu: miestnosť č. P-6 v novej budove FCHPT na Radlinského 9 o výmere 22
m2 a sklad P-6a o výmere 14 m2

Doba nájmu: od 1.6.2005 do 30.5.2010.

2. Dodatok k nájomnej zmluve č. 60/2004 R-STU
Nájomca: Ing. arch Martin Šarafín
Predmet nájmu: kancelária v novej budove FCHPT na Radlinského 9 o výmere 47m2

Pôvodná zmluva končí dňom 30.6.2005 a týmto sa predlžuje do 30.6.2008.

3) Pror. Molnár: Informoval o novom centrálnom dodávateľovi výpočtovej techniky
a komponentov, ktorým bude firma AGEM, spol. s r. o.

4) Pror. Kalužný: Predložil plán promócií pre akademický rok 2004/2005 a požiadal
akademických funkcionárov, aby si vybrali vhodné termíny v tomto pláne

5) Pror.
Redhammer:

Predložil písomný materiál „Financovanie rekonštrukcie budovy na
Pionierskej ulici“. Jedná sa o projekt zriadenia univerzitného
Technologického inkubátora, kde je časť, ktorú financuje STU. Prostriedky
zo zahraničného projektu sú viazané na plánované ukončenie rekonštrukcie
budovy v septembri 2005. Časť STU + DPH navrhol prefinancovať
z predaja nehnuteľností STU. Je tu možnosť žiadať o vrátenie DPH, lebo sa
jedná o investíciu – túto informáciu treba ešte preveriť na daňovom úrade.

Úloha č. 3/59/2005
Rektor STU ukladá úlohu prerokovať s dekanom SjF STU Jelemenským prechod budovy na
Pionierskej ulici pod správu R-STU a na nasledujúcom rokovaní Vedenia STU predložiť
kvantitatívne zhodnotenie návratnosti vynaložených finančných prostriedkov na rekonštrukciu
tejto budovy.
Z: Pror. Redhammer
T: 30. 05. 2005
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Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD.

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU


